
Verslag tussentijdse ledenvergadering d.d. 2 oktober 2017, in gebouw "de Cobra".

Aanwezig waren 37 leden, te weten:
1 M. van Beusekom 11 K. Hamminga 21 R. Post 31 W. Versluys
2 K. Broerse 12 H. Hensen 22 H. Pruimers 32 H. de Vries
3 M. Claessens 13 W. v. Horn 23 P. Ruyssenaars 33 M. de Vrij
4 J. Coesel 14 C. Knuijt 24 J. v. Schagen 34 K. v.d. Was
5 D. Eggenkamp 15 P. Lansbergen 25 F. Steen 35 K. v. Woudenberg
6 H. Feenstra 16 F. Loupias 26 C. Stutvoet 36 B. Zaal
7 J. Foppen 17 H. Lubbers 27 J. Tang 37 J. Zuithoff
8 M. v. Gasteren 18 J. Luursema 28 J. v. Tiggelen
9 H. v. Groen 19 L. Peters 29 P. Tweebeeke

10 D. Hamaker 20 M. Piekstra 30 J. v. Veen

Afwezig waren 12 leden, te weten: 
1 E. Alberts 4 W. Jansen 7 J. Mullenders 10 H. Rijnders
2 M. Cornelissen 5 J. de Kleijn 8 J. v. Oeveren 11 H.Schrekker
3 W. Eevenaar 6 J. Kort 9 R. Pelle 12 F. Snoeijs

1) Opening door de Voorzitter
De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur en heet alle aanwezigen 
welkom op deze tussentijdse ledenvergadering. 

In verband met het onwel worden van P. Ruyssenaars, bij het optreden in Almere Haven, 
vraagt Vz wie van de leden een EHBO-diploma heeft. Vooral omdat de EHBO-ers ter plekke 
niet adequaat reageerden.
Er blijken 5 van onze leden een diploma te hebben. F. Steen, R. Post, M. Piekstra, 
L. Peters en H. Feenstra.
Vz is tevreden.
Indien nodig weet Hennie de Vries ook wel iemand, die tegen betaling mee kan gaan, maar
dat is niet nodig.

2) Notulen vorige ledenvergadering
De notulen van de vorige vergadering, d.d. 6 februari 2017, zijn op de website 
geplaatst en door ieder lid in te zien. 
Het verslag is door de leden goedgekeurd.

3) Penningmeester
Toelichting op de clubfinanciën
De inkomsten zijn hoger dan begroot. De uitgaven zijn binnen de grenzen gebleven, ondanks
dat de kleding (zomer tenue) duurder was uitgevallen. De witte petten zullen in januari worden
aangevuld, zodat elk lid een mooie witte pet heeft.
M. Piekstra vraagt wanneer het borduren op de nieuwe shirts (grootste maten) gaat gebeuren.
Kleding commissie gaat dit nog regelen.
Ook een tip voor de geel geworden petten. Bleekwater.

Contributie
Er is geen aanleiding om de contributie volgend jaar te verhogen.

Financieel verslag 2017 t.m. augustus
Het financieel verslag is ook op de website geplaatst, zodat ieder lid dit in kon zien.
W. Versluys is opgevallen dat wij vergoedingen voor het geluid wel betalen, maar als wij
geluidsapparatuur uitlenen, krijgen wij er niets voor.
Verder waren er geen op- of aanmerkingen over ht financieel verslag.

Resultaat Deining in Almere Haven
Ook dit stond op de website. Hier waren geen vragen over.



4) Secretaris
Ingekomen stukken
Er zijn diverse verslagen binnengekomen van Shanty Nederland. 
Uitnodigingen uit het buitenland. Hier gaan we niet op in, dat is te ver.
Geluidscursus worden dit jaar bijgewoond door F. Steen en M. Piekstra.

Voorstel nieuw huishoudelijk reglement
Er is wat commentaar gekomen op het huishoudelijk reglement, dat ook op de website was
geplaatst. Er wordt op dit moment aan gewerkt, daarna wordt het opnieuw voorgelegd aan de 
leden.
Bij de volgende ledenvergadering (februari) komen we hierop terug.

5) Kledingcommissie
Verklaring van de hogere kosten van de zomeroutfit
Er kwamen blauwe bootschoenen bij. Deze waren niet begroot
Meer witte petten nodig dan we dachten.
Tevredenheid met de uitstraling zowel het koor als het publiek.

6) Sponsorcommissie
Stagnatie vriendenwerving ondanks vermelding op facebook en folders
M. de Vrij vraagt of de leden nogmaals hun best willen doen om vrienden te werven.
Een nieuwe kandidaat voor de sponsorcommissie wordt gezocht i.v.m. het vertrek van 
B. Koekkoek.

7) Koorcommissie
Beleid en acties voor solisten
Nieuw repertoire is nog niet aan de orde. Eerst de laatste liedjes goed instuderen.
Vervolg solistenavond is op maandag 16 oktober. De leden krijgen van P. Lansbergen door 
welk nummer ze moeten voorbereiden. Dit zal per email doorgegeven worden.
Voorstel is om tijdens deze avond een film opname te maken, zodat de leden later kunnen 
zien en horen hoe hun solo is gegaan.
Verkiezing leden koorcommissie
Vanuit de leden kwam de vraag hoe de koorcommissie wordt samengesteld, via verkiezing of
wordt je benaderd door iemand van de koorcommissie?
Tot nu toe wordt je gevraagd, als de koorcommissie een nieuw lid nodig heeft.
Koorcommissie komt hier later op terug.

8) Verkiezingenbij de  alg. jaarvergadering 2018.
Bij de volgende ledenvergadering loopt het termijn af van onderstaande bestuursleden:
Jan Foppen (voorzitter) herkiesbaar
Marcel Claessens (secretaris) niet herkiesbaar
Peter Ruijssenaars (PR commissie) niet herkiesbaar

Kandidaten kunnen zich opgeven bij de secretaris.
Voor secretaris heeft C. Knuijt zich opgegeven en F. Loupias als vervanger, indien Coby
is verhinderd.

Verkiezing per direct:
Er is plek voor 1 lid voor de kascontrole commissie i.v.m. vertrek B. Koekkoek.
Cees Stutvoet heeft zich hiervoor aangemeld.

PAUZE



9) Rondvraag

M. Piekstra
Geeft nogmaals aan dat de EHBO-ers afgelopen vrijdag slecht waren.
Hij vindt het een goed idee om een eigen EHBO team in de club te hebben.
Vz zal dit ook nog kortsluiten met de organisatie van het buurtfeest.

F. Steen
Communicatie geluidsmensen kan beter.
1) Indien mogelijk vooraf gaan kijken bij de locatie waar we naar toe gaan.
2) Vergoeding voor de geluidsmensen die vooraf gaan kijken.
3) Geluidsmensen voorzien van eten en drinken, omdat ze geen mogelijkheid hebben dit zelf
     te halen tijdens optredens.
Het bestuur zal dit in de volgende bestuursvergadering bespreken. Hiervoor wordt uitgenodigd
W. Versluys voor de open stoel.

J. Coesel
Op 17 december zal de Kerst-In worden georganiseerd voor het buurtcentrum 
Meenten en Grienden. Kosten zijn weer € 5,00 p.p.
Er zal dus kerstrepertoire geoefend moeten worden.
D. Hamaker zal helpen bij de Kerst-In met de catering. Ook bij het volgende Havenfestival zal
hij daarin meehelpen.

H. Feenstra
Hij vraagt of er nog meer Kerstoptredens zijn.
Bestuur antwoord: tot nu toe niet.

Voorzitter bedankt de leden voor hun aanwezigheid en sluit de vergadring om 21.20 uur.


